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Abstract (en)
[origin: WO9200926A1] Vitreous solid compositions are provided having formula (I): Tew? Sey? Xx? Zz?, where X represents at least one halogen
selected from chloride, bromine and iodine; Z represents at least one element selected from As, Sb and Bi; w, x, y and z represent the respective
molar percentages of elements Te, X, Se and Z, where w is a number between 5 and 50; x is a number between 5 and x1?; y is a number between
5 and 80; and z is a number between 5 and z1?; numbers w, x, y and z being such that the sum of (w+x+y+z) equals 100; and numbers x1? and
z1? being such that: when X represents mostly iodine, x1? equals 50 and z1? equals 60; when X represents mostly bromine, x1? equals 60 and z1?
equals 50; and when X represents mostly chlorine, x1? equals 60 and z1? equals 40; with the proviso that the molar percentage of element Bi, if
present, is no higher than 12, and that the molar percentage of element Sb, if present, is no higher than 20. The preparation of said compositions,
and their use particularly in the field of infrared transmission are also described.

Abstract (fr)
Compositions solides vitreuses de formule (I): Tew Sey Xx Zz dans laquelle: X représente au moins un halogène choisi parmi le chlore, le brome
et l'iode, Z représente au moins un élément choisi parmi As, Sb et Bi, w, x, y et z représentent les pourcentages molaires respectifs des éléments
Te, X, Se et Z, w étant un nombre pouvant varier de 5 à 50, x étant un nombre pouvant varier de 5 à x1, y étant un nombre pouvant varier de 5 à
80, z étant un nombre pouvant varier de 5 à z1, les nombres w, x, y et z étant tels que la somme (w+x+y+z) est égale à 100, les nombres x1 et z1
étant tels que: lorsque X représente majoritairement de l'iode, x1 = 50 et z1 = 60, lorsque X représente majoritairement du brome, x1 = 60 et z1 =
50, et lorsque X représente majoritairement du chlore, x1 = 60 et z1 = 40, étant entendu que le pourcentage molaire de l'élément Bi, lorsqu'il est
présent, n'est pas supérieur à 12, et que le pourcentage molaire de l'élément Sb, lorsqu'il est présent, n'est pas supérieur à 20; leur préparation et
leur application notamment dans le domaine de la transmission infrarouge.
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